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• V Kulturnem domu na Muljavi je do 29. decembra na

ogled razstava o freskah Janeza Ljubljanskega, ki jih je ta
znameniti umetnik iz 15. stoletja naslikal na stene muljav-
ske cerkve. Videli so jo že Ljubljančani, po Muljavi pa se seli
še v Novo mesto. Predstavljena je tudi maketa, ki kaže, kako
so kasneje v baroku cerkev predelali in s tem prekrili in celo
uničili nekaj teh fresk. Ali bodo nekoč Muljavci dobili novo
cerkev, staro pa bodo spet- spremenili tako, kot je bila
v časih Janeza Liublianskeea?

• V začetku decembra je Grosupeljčane obiskal sam
minister Umek z dr. Ludvikom Toplakom in dr. Borisom
Pleskovičem, da bi nas pridobil za vladni model lastninje-
nja. Pričakovanje, da bodo govorili tudi o denacionalizaciji,
je v dvorano v Družbenem domu pripeljalo veliko obisko-
valcev, tudi kmetov, žal pa o tem ni bilo mogoče izvedeti kaj
bistveno novega. Lepo je, da je minister Umek vsaj v organi-
zaciji Socialnih demokratov ie našel čas za Grosupeljčane
(in to celo v tako »krepkem« političnem spremstvu), saj ga
povabila občinskega vodstva, naj pride na pogovor že za naš
občinski praznik. takrat niso premaknila iz Ljubljane.

• V razmaku dobrega tedna pa sta nas obiskala tudi
ministra in pogosto omenjena prijatelja Igor Bavčar in
Janez Janša. Prvi se je s peščico obiskovalcev srečal na
ustanovitvenem sestanku grosupeljskega odbora »Ruplo-
vih« demokratov in je moral odgovarjati zlasti na vprašanja,
zakaj vlada ne odstopi, če ni kos nalogam (s čimer se je
prijazno strinjal, le da misli, da bi bilo najbolje počakati do
volitev); drugega pa sta v domače Grosuplje pripeljala Val
202 in Nedeljski (s Tofom in narodnimi zabavnjaki). ki pri-
pravljata redne žive pogovore s politiki v njihovem doma-
čem okolju.

• Mladi nogometaši NK Livar iz Ivančne Gorice letos ne
bodo božičevali doma, v krogu družine. Damjan Sluga, Aleš
Potokar, Matej Kovačič pa Aleš in Uroš Černivčeva so
namreč te dni odšli v znamenito šolo Braneta Oblaka, ki
poteka v Simonovem zalivu. Fantje, stari med štirinajst in
petnajst let, so dovolj perspektivni. da so se kljub omejitvi
40 udeležencev vsi uvrstili v sedemdnevno šolo, v kateri
bodo morali odigrati tudi tri resna nogometna srečarvja, od
tega eno v sosednji Italiji. Srečno!

• Nič manj aktivni niso mladi kulturniki: 14 članov dram-
ske skupine se je pod vodstvom Bože Krajcer udeležilo
tridnevnega Gledališkega tabora v Ankaranu. Skupina se je
dobro izkazala z odlomkom celovečerne igre Čudežni
kamen.

• Akademski kipar Boris Prokofjev je v Ljubljani pripra-
vil tridnevno kiparsko šolo. ki se je je udeležilo nekaj mla-
dih Grosupeljčanov in celo ena od mamic. Svoje kiparske
izdelke so razstavili v knjižnici.

• Veliko skrbi je bilo vložene, da bi grosupeljskim
Romom pomagali do vozniškega dovoljenja. Da pa papir še
ni vse. še najmanj pa jamstvo za varno vožnjo, je opomnil
občinske poslance Ivan Ahlin, ki je vzkliknil: »Nič maryša
ni škoda. če se zaleti vame nekdo, ki ima vozniški izpit, ali
pa oni. ki je brez!« in naštel neregistrirane romske avtomo-
bile, ki jih je mogoče srečati po občinskih cestah, ne da bi za
njimi žvižgal policaj.

• K protestu ob občinskem prazniku 29. oktobru kot
dnevu ustanovitve Grosupeljske in Stiške čete pa še tole:

»Podpisani Franc Urbančič podajam na podlagi 79. člena
Zakona o javnem obveščanju (Ur. 1. SRS 2/86 in 42/89)
zahtevo za javno objavo popravka informacije, ki je bila
objavljena v Naši skupnosti z dne 29. 11. 1991 na strani
4 v rubriki Periskop. V sedmi podrubriki. vrsta 7, namreč
dobesedno piše - od katerih je stiška ubila njegovo sestro
Marijo - medtem ko sem v resnici izjavil sledeče: Ena izmed
čet oziroma bataljonov NOV in POS, ki so operirali na
območju Stične, je namreč 15. 5. 1942 v nočnih urah s pre-
tvezo odvedla njegovo sestro Marijo (Glej skrajšani zapisnik
15. skupne seje SO Grosuplje z dne 13. 11. 1991, str. 4)..<

• Društvo slovenskih pisateljev želi. da bi od leta 1992
dalje osrednjo državno nagrado za najboljše slovensko
prozno delo podeljevali v rojstnem kraju prvega sloven-
skega romanopisca - pisatelja Josipa Jurčiča, na Muljavi
Nagrada, ki jo podeljujejo na kresni večer in se zato tudi
imenuje Kresnik. se bo povezala z veliko prireditvijo na
prostem. s kresovanjem in z nastopi ljudskih godcev in
pevcev, osrednji kulturni dogodek pa bo potekal pod pokro-
viteljstvom občinskega IS.

• Plačniki davkov. ki so dobili zadnje letošnje položnice
davčne uprave. so debelo pogledali: zamudne obresti za
vsak dan so preteku roka za plačilo so kar 2.2 odstotka, kar
pomeni približno 28 tisoč odstotne letne obresti! To naj bi
spodbodlo kronične zamudnike k plačilu in spravilo
državni denar v normalen obtok, je dejal načelnik davčne
uprave Anton Žitnik in v šali pokaral, da davkoplačevalci
najbolje znajo izračunati. kaj se jim izplača in da čisto radi
goljufajo državo. če se da. Takoj je v imenu obrtnikov
protestiral J o i e Intihar, češ da je goljufije treba najprej
dokazati, potem je o njih šele mogoče govoriti in da navse-
zadnje tudi država pri davkih okoli prinaša svoje državljane.

• Doslej so na občini dobili 195 vlog za odkup stanovanj,
okoli 170 stanovanj je odprodanih, vendar bo denar začel
v občinsko blagajno pritekati šele v januarju in februarju.
občinsko stanovanjsko politiko za prihodnje pa bo mogoče
oblikovati šele v dobrem letu dni, ko bo povsem jasno,
koliko praznih stanovanj je ostalo.

• Kaj je s prepovedjo vikenda v Predolah, se je oglasil
zastopnik KS Račna v skupščini. Kaj delajo inšpektorji?!
Brez skrbi, inšpektor pride prvo sredo v januarju. je zagoto-
vil Vinko Blatnik, ki je na zadnji letošnji skupščini od
delegatov KS požel tudi zahvalo in celo aplavz za svoje
povezovalno delo med občino in KS.

• »Letošnji razpis sredstev za kulturo že pozdravljam,
skrbi pa me komisija. ki bo v imenu izvršnega sveta odlo-
čala o vlogah!" je vzkliknil predsednik ZKO Grosuplja
Janko Jelenčič in ji že vnaprej pripisal pristranskost. Od
kod mu tako slabe izkušnje. ko pa se celo podjetniki in
kmetje niso pritožili nad delom komisij izvršnega svota, ki
so razdel.jevale njim manenjeni denar in to ne poklonjenega,
ampak le posojenega?!


